
Številka: 9001-4/2021 

Datum: 14.9.2021 

OBČINSKEMU SVETU OBČINE BREŽICE 

Zadeva: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

Po 18. redni seji Občinskega sveta Občine Brežice, ki je bila 7.6.2021 je bila podana naslednja 

pobuda:  

1. občinska svetnica, Tatjana Močan  je podala pobudo:

»Novo brežiško tovarno TPV AUTOMITIVE odlikuje visoka stopnja automizacije, robotizacije in 

digitalizacije. Dajem pobudo, da bi se morda v po dopustniškem času za občinske svetnike 

organiziral ogled te tovarne.« 

Odgovor:  

Občinska uprava se bo z vodstvom tovarne TPV AUTOMOTIVE dogovorila za ogled tovarne, ko 

bodo to dopuščale epidemiološke razmere v Sloveniji.  

S spoštovanjem. 

Pripravila:  

Jasmina Molan  

Višja svetovalka za pomoč pri vodenju kabineta 

Lavra Kreačič   Ivan Molan 

Vodja Kabineta župana  Župan občine Brežice 

Seznaniti: 
- Naslovnik, 

- Arhiv, tu. 
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Številka: 9001-3/2021 
Datum:  13. 9. 2021  

Občinskemu svetu 

ZADEVA: Odgovori Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe na 
vprašanja in pobude članov občinskega sveta na 18. seji Občinskega sveta Občine 
Brežice, dne 16. 6. 2021  

Vprašanje Martine Živič, glede priključitev na optična omrežja:  

V imenu prebivalcev Sromelj (predel Sv. Janez) naslavljam vprašanje, ki se nanaša na 

priključitev na optično omrežje. Prilagam dopis z opisom problematike, ki ga je name naslovil 

krajan Matej Pečnik. 

Z enako problematiko so se name obrnili tudi  krajani vasi Blatno. Zanima jih kdaj se bodo lahko 

priključili na optično povezavo, kajti soočajo se z identičnimi težavami, kot jih je v dopisu 

navedel g. Pečnik. 

Odgovor: Navedena območja so zavedena kot bele lise v občini Brežice, ki se bodo v sklopu 

Javnega razpisa za sofinanciranje gradnje odprtih širokopasovnih omrežij naslednje generacije 

»GOŠO 5«, tudi izvedla. Ministrstvo za javno upravo je po objavljenem javnem razpisu izbralo 

podjetje GVO d.o.o. za pokrivanje 835 belih lis v višini javnega sofinanciranja 1.443.365 EUR za 

pokrivanje belih lis na območju občine Brežice. Po nam znanih podatkih je podjetje GVO d.o.o. 

trenutno v fazi projektiranja. Pričetek gradnje (oz. dograditev obstoječe telefonske povezave) na 

območju Sromelj se predvideva spomladi 2022. Podatek kdaj bo možna priključitev na optično 

omrežje, ni znan. Občina ne more koristiti sredstev in zato tudi RRA nima posebne vloge v teh 

projektih, se pa predlaga, da krajani tudi sami povprašajo operaterje o možnostih priključitve na 

optično omrežje.  

Pripravila: Mateja Hotko, višja svetovalka 

Pobuda Dr. Tomaža Teropšiča, glede uredi Ipavčeva ulica v Brežicah :  

Dajem pobudo, da se čimprej uredi Ipavčeva ulica v Brežicah. Ipavčeva ulica v Brežicah že vse 
od nastanka ulice ni bila preplaščena z asfaltom. Je pa bila večkrat popravljana. Zato je zob 
časa naredil svoje. Trenutno je situacija takšna, da je bila pred dlje časa ulica prekopana na 
dveh mestih. Tam, kjer bi moral biti asfalt, je še danes makadam. Dodatno predlagam, da se 
popravi odtok v kanalizacijski jašek na sredini ulice, ki je uničen in nevaren za sprehajalce. 

Odgovor: Zadevo smo si ogledali na terenu. Na mestu, kjer je bila pred časom vodovodna 

okvara se bo del vozišča asfaltiral. Tudi jašek na sredini ulice bomo uredili, da več ne bo 

nevaren za sprehajalce. Za asfaltiranje ulice pa Občina Brežice v proračunu za leto 2021 nima 

predvidenih sredstev, bomo pa ureditev ulice uvrstili v plan za naslednja leta. 
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Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

Pobuda Stanka Tomšeta, glede problematike vran: 
Izpostaviti moram, kar sem že omenil na prejšnji seji, in sicer problematiko vran  v parku blizu 

naše sejne dvorane. Dajem pobudo, da se pristopi k preveritvi vseh možnosti kako te vrane 

odstraniti iz parka. Razloga za odstranitev vran iz parka sta nočni hrup zoper katerega dobivam 

razne pozive k sprožitvi te pobude in tudi  umazanija, ki jo vrane povzročajo z iztrebki po 

klopeh, ki so tako praktično neuporabne za posedanje po parku. 

Odgovor: Opazili  smo, da so vrane že zapustile park in se nato v manjšem številu spet vrnile. 

Težav, s katerimi se ukvarjajo tudi v drugih občinah se na Občini Brežice zavedamo, a smo tu 

zelo omejeni, saj so sive vrane  divjad, črne vrane pa celo zaščitena vrsta. Se pa bomo 

posvetovali z Zavodom za varstvo narave glede tega, kaj lahko storimo v prihodnje.

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

Pobuda Stanka Tomšeta, ureditve pešpoti čez park: 

Podajam tudi pobudo za ureditev pešpoti čez park . Zamenjati bi bilo potrebno pesek na poteh, 

saj je zelo iztrošen in zmešan z blatom in ob kakšnem deževju je tu bolj blatna drča kot pešpot. 

Prosim, da se čimprej pristopi k urejanju te pešpoti. 

Odgovor: Vse pešpoti v parku so bile v mesecu avgustu dosipane s peskom. 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

Pobuda Mirana Omerzela, glede košnje brežin ceste: 

Podajam pobudo za košenje brežin cest . Določene ceste tu bližje so pokošene, medtem pa pri 

nas še vedno niso. To velja tako za regionalne ceste kot tudi občinske kot krajevne ceste. 

Predlagam, da se čimprej pristopi k košnji, saj še vedno vozi tudi šolski avtobus in bi bilo to 

potrebno naredit.  

Odgovor:  Košnja bankin in brežin se navadno opravlja dvakrat letno. Prioritetno se kosijo 

lokalne ceste, ki so bolj obremenjene in ceste, po katerih potekajo avtobusne linije, potem pa 

vse ostale. Pravkar se zaključuje druga košnja ob lokalnih cestah. Košnja regionalnih cest ni v 

pristojnosti Občine Brežice. 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

Pobuda Mirana Omerzela, glede pomankanja parkirišč: 

V okolici Zdravstvenega doma Brežice in Splošne bolnišnice Brežice opažamo pomanjkanje 

parkirišč, kar je še posebej izrazito, ko se v Športni dvorani ali na parkirišču Zdravstvenega 

doma Brežice izvaja covid testiranje in tudi cepljenje. V ta namen dajem pobudo, da se pristopi 

k reševanju te problematike. 
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Odgovor:  Območje, ki ga omenjate je zelo obiskano in frekventno območje. Z namenom 

zvečati prometno varnost in omogočiti večjo varnost tudi za trajnostne oblike prometa, kot so 

hoja, kolesarjenje, mestni potniški promet, smo pristopili k izvedbi urejenih pločnikov, 

kolesarskih površin in krožišča na Černelčevi cesti v Brežicah (projekt je dostopen med javnimi 

naročili na spletni strani Občine). Pričakujemo, da se bo območje s tem vsaj malo razbremenilo 

prometnih zagat. Na zmanjšanje stiske z mirujočim prometom pa bo vplivalo predvsem 

reševanje mirujočega prometa za uslužbence Splošne bolnišnice Brežice (SBB), za kar se vodi 

njihov postopek izven javnih površin, na zemljišču  SBB. 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

Pobuda Mirana Omerzela, glede projekta izdelave varne poti v Pišecah: 

Zanima me status pridobivanja dokumentacije za pločnik oz. varno pot v Pišecah. 

Odgovor: Trenutno je zadeva v fazi projektiranja projekta za izvedbo. Izbrani izvajalec projekta 

je Pronig d.o.o. iz Trbovelj, v vrednosti 21.289,00 EUR z DDV. Rok za dokončanje projekta je 

najkasneje do 30. 11. 2021. 

Pripravila: Danijela Gabrič, svetovalka 

Vprašanje Mateje Kmetič, glede košnje lokalne ceste Vitna vas - Dramlja: 

Imam vprašanje, kdo je kosil lokalne ceste. Na cesti Vitna vas – Dramlja je pokošena le 

bankina, cca 50 cm - 70 cm in to še tako slabo, da jaz tega ne bi plačala. 

Odgovor: Na cesti Vitna vas – Dramlja izvaja košnjo bankin Javno podjetje Komunala Brežice. 

Zadevo smo si ogledali na terenu in takoj obvestili izvajalca, naj pokosi bankine v širini, 

dogovorjeni z naročnikom, kar so tudi storili. Res pa je, da je z junijem 2021 prišlo do 

zamenjave izvajalcev rednega vzdrževanja lokalnih cest, tako da je na tem področju potrebno 

biti zelo pozoren. 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

David Flajnik  Ivan Molan  

Vodja Oddelka za   Župan občine Brežice 

za komunalno infrastrukturo  

in gospodarske javne službe 



Številka: 9001-4/2021 
Datum: 14.9.2021 

Zadeva: Odgovor na vprašanje dr. Tomaža Teropšiča z dne 16.6.2021

Vprašanje oz. pobuda dr. Teropšiča se glasi:  

»Pobuda za poimenovanje ploščadi državnosti. V Brežicah smo se leta 1991 odločili, da nastanek 

slovenske državnosti proslavimo posebej svečano. Skupščina občine Brežice je v ta namen 

izdala plakat svetlo rumene barve, s katerim je vabila vse občane na svečanosti ob razglasitvi 

samostojnosti države Slovenije. Svečanost je bila 26. junija 1991 zvečer, na prostoru pred 

spomenikom Pri kosah v Brežicah. Veliko ljudi se je ob 21. uri zbralo pri cerkvi sv. Roka, kjer smo 

blagoslovili zasajeno lipo slovenske državnosti, nato pa v spontani povorki, mimo občinske stavbe 

odšli do Batičevega spomenika na ulici 21. maja, kjer je bila osrednja svečanost. Tudi tu je bilo 

veliko ljudi. Z dvigom nove slovenske zastave, Zdravljico in kulturnim programom, se je zaključil 

uradni del svečanosti. Začelo se je splošno veselje, ki se je kasneje prestavilo na bližnjo tržnico 

in je trajalo do jutranjih ur naslednjega dne. Veselje je kalilo le zlovešče preletavanje letal 

Jugoslovanske ljudske armade z bližnjega vojaškega letališča. Skupaj s prebivalstvom pa se ni 

mogla veseliti njihova vojska - teritorialci, ker so že bili na položajih in naslednjega dne z orožjem 

branili napadeno domovino. Dajem pobudo, da se prostor oz. ploščad pred spomenikom, kjer se 

je odvijala osrednja svečanost Občine Brežice ob razglasitvi samostojnosti Republike Slovenije 

26. junija 1991 poimenuje v ploščad državnosti.

Po poimenovanju predlagam, da se da izdelati primerno veliko ovalno jekleno ploščo z napisom 

1991 ploščad državnosti 2021 in se je umesti na tla oz. v ploščad državnosti. Plošča naj bo 

jeklena zaradi simbolike. Takrat smo bili enotni ter jekleni v mislih in dejanjih, da tudi z oboroženim 

odporom vojaško branimo novonastalo državo Republiko Slovenijo in rezultate osamosvojitvenih 

procesov. Leta 1991 smo Brežičani in Brežičanke uspešno izpolnili dolžnost do domovine, sedaj 

pa je čas, da izpolnimo svoj dolg do zgodovine. Pobudo za ploščad državnosti podpirajo vodstva 

veteranskih in domoljubnih organizacij občine Brežice: OZVVS, PVD, OZSČ in ZBV NOB. 

Obrazložitev pisne pobude:  

Razglasitev samostojnosti in neodvisnosti Republike Slovenije je bila povod za vojaško agresijo 

Jugoslovanske ljudske armade na Slovenijo. Posavje, ki je bilo v coni odgovornosti  25. 

območnega štaba Teritorialne obrambe Republike Slovenije, je bilo na težišču dogajanj v 

osamosvojitveni vojni Slovenije leta 1991 in temu primerni so bili naši vojaški uspehi. Na območje 

25. ObmŠTO sta s Hrvaške vdrli dve močni oklepno-mehanizirani koloni sovražne Jugoslovanske 

ljudske armade. Oboroženi pripadniki slovenskega naroda so ju zaustavili, vojno letališče JLA 

Cerklje, po ognjeni moči najmočnejšo sovražnikovo vojašnico pa so z minometnim napadom 

nevtralizirali. Nov uspeh so teritorialci dosegli v Krakovskem gozdu z napadom in uničenjem 

sovražnikove mehanizirane kolone. Miličniki Posebne enote milice Uprave za notranje zadeve 

Krško pa so nato v bližini naselja Planina zajeli večino sovražnikovih vojakov. 

Boji v Sloveniji so bili prvi oboroženi spopadi v Evropi po 2. svetovni vojni (razen intervencij 
Varšavskega pakta v socialističnem taboru). Slovenci smo izkoristili enkratno zgodovinsko 



priložnost in z oboroženim bojem zavarovali plebiscitarno odločitev Slovencev za samostojno 
državo. V teh usodnih časih smo bili Slovenci enotni in vojaško premagali sovražno 
Jugoslovansko ljudsko armado. Leta 1991 smo stopili iz anonimnosti in se pridružili manj kot 
dvesto narodom sveta, ki se lahko pohvalijo s svojo državo.«

ODGOVOR: 

Občina Brežice bo na pobudo dr. Teropšiča pristopila k poimenovanju ploščadi državnosti. 
Postopek se prične s Sklepom župana o pričetku postopka poimenovanja ploščadi državnosti. 
Sledi mu pridobitev mnenja Geodetske uprave in potrditve ustreznosti imena s strani Komisije za 
standardizacijo zemljepisnih imen. Sklep o poimenovanju Ploščadi državnosti bo na koncu sprejel 
Občinski svet Občine Brežice. 

Pripravila:  
mag. Urška KLENOVŠEK, 
Vodja Oddelka za prostor 

     Ivan Molan 
Župan občine Brežice 
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